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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 5 oktober 2015 
 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 13/10/2015 – indiening aanvullend agendapunt 
 
Geachte voorzitter, 
 
Betreft: Groenonderhoud Sint-Amandsesteenweg 
 
Onze N-VA fractie moet helaas vaststellen dat het groenonderhoud langs de Sint-Amandsesteenweg 
tussen Bornem en Mariekerke bijzonder ondermaats is. Zo hangen er op sommige stukken 
boomkruinen voor de straatverlichting, waardoor de zichtbaarheid ’s nachts beperkt is. Op een ander 
gedeelte belemmeren struiken van 2 meter hoog dan weer het licht op het fietspad. We laten het 
verwilderd uitzicht zelfs nog buiten beschouwing, maar vooral het veiligheidsaspect baart ons hier 
zorgen. Zeker met het oog op de uitvoering van het gemeentelijke Masterplan openbare verlichting 
is er nog veel werk voor de boeg. Daarom roept onze fractie het bestuur op zo snel mogelijk de 
wildgroei langs de Sint-Amandsesteenweg tussen Bornem en Mariekerke aan te pakken. 
 
Mogen wij u verzoeken deze vraag toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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